
 

 

Notice to Recreational Anglers 

Fisheries and Oceans Canada  
Gulf Region 

Angling restrictions in effect for 3 salmon pools on the Miramichi 
River system 

Moncton, New Brunswick - June 26, 2025 - Fisheries and Oceans Canada (DFO) wishes to inform 
the public that recreational angling for all species of fish will be closed for 3 salmon pools starting on 
July 1 until December 31, 2025, on the Miramichi River system. 

Details on the closed salmon pools:  
 

1. The waters of Northwest Miramichi River, area located at the mouth of Sutherland Brook and 
including a portion of the said brook. This specific area consists of a portion of the Northwest 
Miramichi River inside a line drawn from (1) 46.94136, -65.81815 to (2) 46.94003, -
65.81606; then to (3) 46.93857, -65.81808 to (4) 46.93850, -65.82057; to (5) 46.93867, -
65.82082; and then to (6) 46.93979, -65.82049; 
 

2. The waters of the Southwest Miramichi River area located at the mouth of Indiantown Brook 
and including a portion of the said brook next to Quarryville Bridge. This specific area consists 
of a portion of the Southwest Miramichi River inside a line drawn from (1) 46.82941, -
65.79013; to (2) 46.83065, -65.78412; then to (3) 46.82943, -65.78277 to (4) 46.82597, -
65.78799; and then to (5) 46.82631, -65.79003; 
 

3. The waters of the Southwest Miramichi River located at the mouth of Wilson Brook and 

including a portion of the said brook. This specific area consists of a portion of the Southwest 
Miramichi River inside a line drawn from (1) 46.89432, -65.64613; to (2) 46.89418, -
65.64423; then to (3) 46.89340, -65.64325 to (4) 46.89209, -65.64532; and then to (5) 
46.89286, -65.64632 
 

Note: All the coordinates mentioned until this point are in latitude and longitude in Decimal Degrees 

(DD) and are referenced with the North American Datum 1983. 

This closure will be in effect as of TUESDAY, JULY 1, 2025. 

Restrictions will remain in place until conditions improve, as per the strategy implemented in 
cooperation with local partners to respond to warm waters conditions. Please note that the restrictions 

do not apply to Indigenous fisheries for Food, Social and Ceremonial purposes. 

Please refer to Gulf Variation Order 2025-037 for further details. The Orders Registry is available 

online at: Orders Registry  

To report any suspicious fishing activity, please contact the nearest Conservation and Protection 
Detachment Regional Contacts in the Gulf Region or call Crime Stoppers at 1-800-222-8477. 

For more information, please contact: 

Eric LeBlanc 

Regional Senior Fisheries Management Officer 
Fisheries and Oceans Canada 

https://www.inter.dfo-mpo.gc.ca/Gulf/Orders-Registry
https://www.glf.dfo-mpo.gc.ca/en/regional-contacts
https://www.glf.dfo-mpo.gc.ca/en/regional-contacts


 

 

Moncton, New Brunswick 
eric.leblanc@dfo-mpo.gc.ca



 

 

Avis aux pêcheurs récréatifs 

Pêches et Océans Canada 
Région du Golfe 

Restrictions de pêche en vigueur pour 3 fosses à saumon dans le 
système de la rivière Miramichi 

Moncton, Nouveau-Brunswick – 26 juin 2025 - Pêches et Océans Canada (MPO) souhaite 
informer le public que la pêche récréative pour toute espèce de poissons sera fermée dans 3 fosses à 
saumon à partir du 1 juillet jusqu’au 31 décembre 2025, dans le système de la rivière Miramichi. 

 
Détails des fosses à saumon fermées : 

 
1. Les eaux de la rivière Miramichi Nord-Ouest, zone située à l’embouchure du ruisseau 

Sutherland et comprenant une partie dudit ruisseau. Cette zone spécifique comprend une 
partie de la rivière Miramichi Nord-Ouest à l’intérieur d’une ligne tracée à partir de (1) 

46,94136, -65,81815 à (2) 46,94003, -65,81606; puis à (3) 46,93857, -65,81808 à (4) 
46,93850, -65,82057; au (5) 46.93867, -65.82082; puis à (6) 46.93979, -65.82049; 
 

2. Les eaux de la rivière Miramichi Sud-Ouest située à l’embouchure du ruisseau Indiantown et 
comprenant une partie dudit ruisseau à côté du pont Quarryville. Cette zone spécifique 
comprend une partie de la rivière Miramichi sud-ouest à l’intérieur d’une ligne tracée à partir 
de (1) 46,82941, -65,79013; au (2) 46.83065, -65.78412; puis à (3) 46,82943, -65,78277 à 

(4) 46,82597, -65,78799; puis à (5) 46.82631, -65.79003; 

 
3. Les eaux de la rivière Miramichi Sud-Ouest située à l’embouchure du ruisseau Wilson et 

comprenant une partie dudit ruisseau. Cette zone spécifique comprend une partie de la rivière 
Miramichi sud-ouest à l’intérieur d’une ligne tracée à partir de (1) 46,89432, -65,64613; à (2) 
46,89418, -65,64423; puis à (3) 46,89340, -65,64325 à (4) 46,89209, -65,64532; puis à (5) 
46.89286, -65.64632. 

 
Note : Toutes les coordonnées mentionnées jusqu'à présent sont en latitude et en longitude en degrés 

décimaux (DD) et sont toutes référencées avec le système de référence nord-américain de 1983. 

Cette fermeture sera en vigueur à partir du MARDI 1 JUILLET 2025. 

Les restrictions resteront en place jusqu'à ce que les conditions s'améliorent, conformément à la 
stratégie mise en œuvre en collaboration avec les partenaires locaux pour répondre aux conditions 

d’eaux chaudes. À noter que les restrictions ne s’appliquent pas à la pêche autochtone à des fins 
alimentaires, sociales et rituelles. 

Veuillez-vous référer aux ordonnances de modification du Golfe 2025-037 pour plus de détails. Le 
registre des ordonnances est disponible en ligne à l'adresse suivante: Registre d'ordonnances 

Pour signaler toute activité de pêche suspecte, veuillez communiquer avec les contacts régionaux du 

détachement de Conservation et Protection le plus proche dans la région du Golfe ou avec Échec au 

crime au 1-800-222-8477. 

Pour plus d’informations, veuillez communiquer avec : 

https://www.inter.dfo-mpo.gc.ca/Golfe/Registre-ordonnances
https://www.glf.dfo-mpo.gc.ca/fr/contacts-regionaux
https://www.glf.dfo-mpo.gc.ca/fr/contacts-regionaux


 

 

Eric LeBlanc 
Agent régional principal de gestion des pêches  
Pêches et Océans Canada 
Moncton, Nouveau-Brunswick 

eric.leblanc@dfo-mpo.gc.ca 
 


